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Julekjøring søndag 6. desember 2009 
Foto: Jarle Larsen 
 



2 
 

Vedtekter for Setesdalsbanen Venner 

Sist endret i årsmøte 23.03.2019 

§ 1 Formål: Setesdalsbanens venner arbeider for å støtte 

Stiftelsen Setesdalsbanen i å bevare 1067 mm smalsporet norsk 

jernbanemateriell, og for å holde dette materiellet i drift på den 

nedlagte Setesdalsbanens strekning fra Grovane og nordover. 

Foreningen søker å samarbeide med beslektede foreninger og 

andre instanser hvor dette er naturlig. 

§ 2 Medlemskap: Medlemskap i foreningen er åpen for alle. For 

at løpende medlemskap skal være gyldig, må kontingenten være 

innbetalt innen utløpet av betalingsfristen. 

Medlemskontingenten for kommende år fastsettes av årsmøtet. 

Årsmøte kan vedta ulik kontingent for ulike grupper. 

Betalingsfristen fastsettes av foreningens styre. Utmeldelse fra 

foreningen må skje skriftlig. For øvrig vil enhver som ikke har 

betalt kontingenten innen betalingsfristen bli slettet i 

medlemsregisteret etter forutgående purring med ny tre ukers 

betalingsfrist. 

§ 3 Styret: Foreningen ledes av et styre bestående av fem 

medlemmer: Formann, varaformann, sekretær, kasserer og 

informasjonsansvarlig. I tillegg velges et Varamedlem. For at 

styret skal være beslutningsdyktig må minst tre av dets 

medlemmer være til stede. Ved eventuell stemmelikhet har 

formannen dobbeltstemme. 

Hvis to eller flere av styremedlemmene går ut av styret i en 

valgperiode, skal det snarest mulig avholdes ekstraordinært 

årsmøte for valg av nytt styre. 

§ 4 Årsmøte: Årsmøtet er foreningens høyeste myndighet og 

holdes innen utgangen av mars hvert år. Innkallingen skjer 

skriftlig, og skal sendes senest tre uker i forveien sammen med 

de dokumenter som er nødvendig for årsmøtet. De 

medlemmene som ønsker dokumentene i posten gir beskjed om 

dette til styret.  Alle som kan fremvise kvittering for betalt 

medlemskontingent for 

inneværende år har adgang til årsmøtet, er valgbare og har 

stemmerett. 

Årsmøtet skal behandle som et minimum: 

a) Årsberetning 

b) Revisorgodkjent regnskap 

c) Budsjett for inneværende år 

d) Fastsettelse av neste års kontingent 

e) Innkomne forslag 

f) Valg 

– medlemmer til styret velges for 2 år 

– revisor velges for 1 år 

– medlemmer til aktuelle komiteer velges for 1 år 

– aktuelle ansvarspersoner velges for 1 år 

Valg av medlemmer til styret gjelder for to år. Dersom tre eller 

færre styremedlemmer er på valg, skal disse velges for to år. 

Dersom flere enn tre styremedlemmer er på valg, skal tre 

medlemmer velges for to år, og de øvrige for ett år. 

Øvrige valg: Tre representanter til styret for Stiftelsen 

Setesdalsbanen, med personlige vararepresentanter, oppnevnes 

for 2 år av styret i første styremøte etter årsmøtet. To 

representanter til Driftsbestyrelsen for Setesdalsbanen (DfS), 

med personlige vararepresentanter, oppnevnes av styret. 

Oppnevnelse til DfS gjelder for to år, slik at man normalt 

oppnevner ett medlem hvert år. Oppnevnelse skal skje i første 

styremøte etter årsmøtet. Forslag som årsmøtet skal behandle 

må være styret i hende senest 31. januar 

. § 5 Ekstraordinært årsmøte. Det innkalles til ekstraordinært 

årsmøte når styret finner det påkrevet eller når et antall 

medlemmer tilsvarende minst 10% av foreningens medlemstall 

pr. 31.12 foregående år krever det. Det må i innkallingen gå klart 

frem hvilken sak eller hvilke saker som skal behandles 

. § 6 Vedtektsendringer: Endringer av vedtektene kan bare 

foretas i ordinært årsmøte, og det kreves minst 2/3 flertall.  

§ 7 Oppløsning: Beslutning om oppløsning av foreningen må 

behandles av både ordinært og et ekstraordinært årsmøte, og 

må vedtas med minst 2/3 flertall. Blir foreningen oppløst, skal 

foreningens aktiva tilfalle Stiftelsen Setesdalsbanen. 

§ 8 Signatur og prokura: Styrets formann og ett av 

styremedlemmene i fellesskap tegner foreningens signatur. 

Styrets formann alene innehar prokura fullmakt 
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Velkommen til årsmøte  
 

 

Sted: Grovane Stasjon 
                                                                  Dato: 16/03-2023 

Kl 18.00 
Enkel Servering 

 
 

 
 

Du ønskes med dette velkommen til årsmøte i Setesdalsbanens Venner. 
Denne folderen 

inneholder nødvendige dokumenter for møtet. 
Alle som har betalt medlemskontingent for 
2023 har adgang til årsmøtet, er valgbare 

og har stemmerett. 
Vel møtt! 

 
 

 Dagsorden  
 

1.  Godkjenning av innkalling 
2.  Valg av møteleder, referent og to personer til å undertegne protokollen 
3.  Årsberetning 
4.  Regnskap 
5.  Budsjett 2023 
6.  Revisjonserklæring for Setesdalsbanens Venner 2022 
7.  Innkomne forslag 
8.  Medlemskontingent 2024 
9.  Valg 
 
 
 
 
 
 
 

Side: 2  Vedtekter 
Side: 4  Årsberetning for 2022, styret, komiteer og utvalg 
Side: 7/8 Regnskap 
Side: 8  Innkomne forslag     
Side: 9  Valgkomiteens innstilling 
Side: 10 Fortelling  
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Vi Lyser fred over våre medlemmer som har gått bort 

 
 

Punkt: 3 
 

Årsberetning 2022 
Styret, komiteer og utvalg 

 
Styrer, komiteer og utvalg har hatt følgende sammensetning etter årsmøtet 17. Mars 2022: 

 

 
Styret komiteer og utvalg  

 
Formann  Jarle Larsen   
Varaformann  Jarle Leirkjær 
Kasserer   Morris Klokkhammer 
Informasjonsansvarlig Thomas Rysstad 
Sekretær  Jack Holland Nielsen 
Vara styremedlem Gjermund Aas 

 
Mediekomité: 
Hans Co Sørensen, Tom Einar Mørch, Thomas Rysstad, John 
R Sørensen og Erlend E Knudsen 
Arrangementskomité  
Nils Christian Hagen, Eileen Smith Nielsen og Therese Mølø 
Valgkomité: 
Andreas Bakken, Therese Mølø og Richard Homme 
Medlemsansvarlig: 
Therese Mølø 
Webansvarlig 
Thomas Rysstad og Erlend E Knudsen 
Revisor: 
Dag Yngve Aasen 
 
Følgende representanter ble utnevnt av styret i 
styremøte. 
 
Til Driftsbestyrelsen: 
 
Gjermund Aas   (På valg 2024) 
Vara Morris Klokkhammer (På valg 2024) 
 
Jarle Larsen   (På valg 2023) 
Vara Thomas Rystad  (På valg 2023) 
 
Representanter til Stiftelsen Setesdalsbanen: 
 
Nestleder: Jarle Larsen  På valg fra 2024 
Vara:  Stian Klokkhammer På valg fra 2024   

Styre medlem: Jack Holland Nielsen På valg fra 2024   
Vara:  Aud Nielsen   På valg fra 2024

 

Styre medlem: Geir Klokkhammer På valg fra 2024   
Vara:  Thomas Rysstad  På valg fra 2024   
 
Økonomi 
Regnskapet er godkjent av revisor (Punkt 6 Side 8) 

 
Medlemsaktiviteter 

• Det ble i fjor gjennomført skumringskveld og det 

tradisjonelle julemøte. Begge arrangementer er 

veldig populære, dessverre ble familiegrillen avlyst 

pga. for få påmeldte medlemmer. 

• Medlemstur for de aktive til Hamar, for å hente 

Restaurant vogn som vi nå disponerer. Vognen ble 

trukket med Di3 616 og stålvognsetter fra Hamar 

stasjon til Grovane Stasjon 

 
Driftsbestyrelsen 
Driftsbestyrelsen (DfS), som ble opprettet i henhold til 
avtalen mellom venneforeningen og VAM har hatt fysiske 
møter i 2022 Følgende har møtt: John Olsen, Øystein Aas, 
Jarle Larsen, Gjermund Aas, Janne Grundetjern (fra 
kontoret). Og Stian Klokkhammer som driftsbestyrer. De 4 
første har stemmerett. 
Samarbeidet i DfS har også i år vært bra og det er enighet i 
alle saker. 
 
Av saker som er behandlet i DfS kan nevnes: 

• Budsjett 

• Oppstart av sesongen 

• Evaluering av sesongen 

• Rekkverk over Langåen bro på Røyknes 

• Evalueringen av sesongen 2022 og planlegging av 
2023 sesongen. 

• Planlegging av en ny hall på myra/ veksel og spor 
ned til ny hall 
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Styret uttaler 
 
Styret har hatt 6 styremøter og 36 saker er behandlet i 
2022. 
 
Sesongen 2022 har vært en bedre sesong en de 2 
foregående. Store deler av kjøresesongen ble kjørt som 
etter vanlig ruteplan. Det er dog blitt kjørt med færre 
vogner, dette for å spare materiell, men også for å få en 
bedre oversikt. Det har ikke vært noen korona restriksjoner 
på kjøringen i 2022.  
Det var veldig mye charter trafikk, på grensen til hva vi kan 
klare å skaffe personale til.  
Tjenestefordeler hadde til tider vanskeligheter med å skaffe 
alt personale.  
 
Det ble avholdt et evalueringsmøte for aktive medlemmer 
09. oktober med 17 deltakere inklusiv en på Teams. Møtet 
ble avholdt i Restaurantvogna på Grovane stasjon.  
 
Noen av våre viktige aktiviteter i sesongen 2022: 
 

• De faste onsdagsdugnadene sliter litt med å 
komme i gang igjen etter koronaen. Men noen 
dugnader er avholdt. 

• Driftssesongen, togframføring og kiosk. 

• Deltakelse i Stiftelsen Setesdalsbanen 

• Deltakelse i Driftbestyrelsen 
 
Dugnaden 
 
Gyldna freden 

 

Det er i 2022 blitt vasket veggene utvendig klar for maling, 

men været tillot ikke maling med linoljemaling på slutten av 

kjøresesongen. 

Det er vedtatt ferdigstillelse av malerarbeid utvendig før 

kjøresesongen 2023.  

 

 Lokved 

 

De som er interessert i damplokomotiv vet at det også i 

tillegg til kull brukes ved til oppfyring. Det ble vinteren 

21/22 buttet og kløyvt ca 14 mål ved. Endel av dette er 

allerede brukt opp. Det gjenstår ca halvparten igjen. 

 

 

Sporrenser Rs 240 

 

Understellet er rustpigget, skrapt og malt et strøk. Neste er 

utvendig panel. Det er noe råte i spesielt bunnen av enkelte 

av panelbordene. Disse blir byttet ut enkeltvis med nye. Vi 

har fått ny lokasjon for arbeid med sporrenseren i Storebu. 

Det er i vinter/ høst ryddet noe i rommet til sporrenseren 

samt ryddet og vasket i gamle banemesterkontoret som blir 

pauserom/garderobe ved arbeid med sporrenseren.  

 

 

Signalanlegg 

 

Det er anskaffet flere topphytter til bruk ved signalanlegg på 

Setesdalsbanen. En er satt opp ved Rugåna bro som skjøte 

og koblingsskap for signal, telefonkurs og div fiber 

tilhørende stasjons og verkstedanlegget. Forsignal og hoved 

innkjør signal er renovert. Det arbeides med overtakelse av 

anlegg som skal demonteres ved forskjellige 

banestrekninger ved fornyelser rundt om. Da det meste av 

dette ikke lenger er handelsvarer på hylla kommer dette 

arbeidet Setesdalsbanen godt til nytte ved gjenoppbygging 

av signal og sikringsanlegg. Det er også blitt lys ved veksel 

11 og 12. 

 

Telefonkurs 

Det er ila 22 fullført telefonkursen fra Grovane st til 

koblingsskap ved steinsfosvegen planovergang. Skap og 

kabelføring opp langs stolpen er nylagd og her starter 

luftstrekket til telefonkursen nordover fra og skapet på 

stolpen her vil fungere som koblingsskap. Det er satt opp 

telefonskap ved hoved innkjør signal med kommunikasjon 

til stasjonen som er operativ. 

Det er utført noe vedlikeholdsarbeid med oppheng av 

nedrevet tråd på stolper. 

 

Infrastruktur  

Det er i 22 gjort noe arbeid i form av sprøyting av spor, 

stasjons, verksted og omlastingsområde. Innhenting av 

tømmer langs hovedlinje osv. 

NYTT FRA SETESDALSBANEN 
NFS utkom med to nummer i året 2022. Det var nr. 111 
i mai og 112 i desember med 84 og 88 sider. 
 
Mediekomiteen/redaksjonen syns det er kjempebra hvis 
medlemmer kan komme med bidrag til 
medlemsbladet. Eventuelt bilde og litt tekst eller bare bilde. 
Mange ganger sier et bilde mer enn 1000 
ord, for å bruke en gammel klisjé. 
 

 
Grovane omlasting Spor 18  
Foto: Jack H Nielsen 
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Medlemsutviklingen  

 
 
Vi har i 2022 hatt en oppgang på 21 medlemmer  
I 2022 fikk vi igangsatt kid-nr, noe som virker bra. 
Vi jobber og med en ny løsning for nytt innmelding system. 
Dette vil bli via styreweb. 
 

 

 
 

 
 

Stiftelsen Setesdalsbanen 
Styret i stiftelsen Setesdalsbanen består av 7 
personer, med 3 personer fra Venneforeningen. 
 
I 2022 har styret bestått av:  

• Leder Eivind Drivenes 

• Nestleder Jarle Larsen.  

• Styremedlemmer: Torunn Charlotte Nyberg 
Agder Fylkeskommune,  

• Per G Salomonsen Kristiansand kommune 

• Geir Klokkhammer, Setesdalsbanens Venner 

• Jack Holland Nielsen Setesdalsbanens Venner  

• Dag Olaf Torjesen Fortidsminneforeningen 
Vest-Agder  

 
 

Stiftelsen har også i 2022 fungert som et rent 
eierorgan. Vest Agder Museum (VAM) og 
Driftsbestyrelsen har ansvaret for jernbanedriften.  
 
Det er i hovedsak de frivillige i Venneforeningen som 
har utført de fleste tjenestene i togdriften. 
I 2022 ble det avholdt 4 styremøter som var en 
blanding av Teams møter og fysisk oppmøte. Også i år 
var det vanskelig å møtes for alle på grunn av 
pandemien. 
I 2022 ble 17 saker behandlet. 
De viktigste saker: 

• Orienteringer om regnskap, økonomi og 
fremdriftsplaner (faste poster på alle 
styremøter) 

• Orientering om driften (fast post på alle 
styremøter) 

• Status på lok situasjonen på Setesdalsbanen, 
vedlikehold av lok. 

• Ny hall og en eventuell utleie av deler av 
hallen 

• Kjelen til lok 2 som er i England 

• Rasoverbygget ved Løyning 

• Utbygging på Beihøldalen  
 
 
 
 
 
 
 

Stiftelsen Tømmerrenna. 
Setesdalsbanens venner er ikke organisatorisk knyttet 
til Stiftelsen Tømmerrenna, men er knyttet sammen 
på mange måter og utfyller hverandre som 
utfartssted. Venneforeningen har, via Stiftelsen 
Setesdalsbanen, en plass i styret for Stiftelsen 
Tømmerrenna.  
 
Det er Jens Røed som er Stiftelsen Setesdalsbanen sin 
representant i Stiftelsen Tømmerrenna. 
 

Kjennskapen til Tømmerrenna er fortsatt økende, og 
trafikken er stor. Det er ukjent hvor mange som går i 
renna, det er håp om å få satt opp en teller til neste 
år. I løpet av året har det vært gjennomført en 
befaring av områder som kan være rasfarlige. Det er 
også gjennomført en kontroll av renna, utført av 
Stålconsult.  

 
I løpet av året har Eiliv Ulltveit Moe blitt erstattet av 
Ole Petter Omdal, fra Vennesla Kommune som daglig 
leder av Stiftelsen. 
 

År 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 

        
Hov 327 363 358 308 272 149 244 
Fam 148 121 120 200 169 151 143 
Sum 475 484 478 508 441 366 387 
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Punkt: 4/5              Regnskap 2022 Og Budsjettforslag 2023 
 
 

INNTEKTER REGNSKAP BUDSJETT '22 AVVIK BUDSJETT '2 

Tilskudd fra VAM 288 817,00 140 000,00 148 817,00 140 000,00 

Kontingent 66 239,67 100 000,00 -33 760,33 100 000,00 

Ref. utg. Nfs 50 000,00 2 000,00 48 000,00 25 000,00 

Divinnt/renteinnt 18 634,29 25 000,00 -6 365,71 25 000,00 

Grasrotandel N.T. 40 201,57 25 000,00 15 201,57 25 000,00 

     

Sum 463 892,53 292 000,00 171 892,53 315 000,00 

 

KOSTNADER REGNSKAP BUDSJETT '22 AVVIK BUDSJETT '23 

Medlemstur 21 770,80 50 000,00 28 229,20 -100 000,00 

Medlemsblad 56 100,00 85 000,00 28 900,00 75 000,00 

Arr./møter 26 647,71 45 000,00 18 352,29 -45 000,00 

Porto 7 442,64 15 000,00 7 557,36 -15 000,00 

Dugnad 17 864,92 30 000,00 12 135,08 -30 000,00 

Gylna Freden 25 239,00 5 000,00 -20239,00 -10 000,00 

Div. utgifter 11 628,50 10 000,00 -1 628,00 -10 000,00 

Gaver ut 0,00 2 000,00 2 000,00 -2 000,00 

Rasoverbygg 150 000,00 150 000,00 0,00 0,00 

diverse utgifter 
Kortkonto 

9 691,38 25 000,00 15 308,00 -25 000,00 

Tilskudd sovevogn 50000,00 50000,00 0,00 0,00 

Sum 37 6384,95 46 7000,00 90 615,05 -31 2000,00 

Resultat 87 507,58 -175 000,00 81 277,48 3 000,00 

 
 

AKTIVA PASSIVA 

 31.12.2022 31.12.2021 31.12.2022 31.12.2021  

Sparebanken 
Sør 

Hovedkonto 

784 566,74 690 596,98 1 430,53 1 430,53 Fond medl 
lokaler 

Jernbanepers. 
Sparebank 

4 250,50 4 250,50 49 969,00 49 969,00 Tfs 0921 

Sparebank 
Sør,KortKonto 

3 745,37 10 207,55 20 566,25 20 566,25 Konto bet i 21 
vedr 22 

   100 000,00 -100 000,00 Tiltakskonto 

   150 000,00 150 000,00 Rasoverbygg 

   470 596,83 383 089,25 Fri egenkap 

 792 562,61 705 055,03 792 562,61 705 055,03  

 
Kommentarer til regnskap 2022: 
Kontingent for 2022 betalt i 2021 utgjør kr 20566,25.  
Tiltakskonto økt fra -4169,04 til kr 100000,-  
Diverse utgifter er avgifter til Styreweb og Promotec  
Konto i Jernbalepersonalets bank ikke i bruk og vil bli avsluttet i 2023 
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Punkt: 6 
 

 
 

 
 

 
 

Punkt:7 
 
Innkomne forslag fra medlemmer / Komiteer  
 

Styret har ikke fått inn noen forslag fra medlemmer. 

 
Forslag fra styret 

 
Forslag til støtte til restaurering av vogn N79 
Styret foreslår en deling mellom VAM og 
Venneforeningen på 50/50 begrenset opp til kr 
100.000 
 
 

Punkt: 8 
 
Medlemskontingent 2024 

Styret foreslår ingen endringer i kontingenten fra  
2023 til 2024 
 
 

 

 
Sulitjelma sett fra førerrom  
Foto: Jack H Nielsen 
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Punkt: 9 

 

 
 
 

 
 
 
 

Valgkomiteens innstilling 
 

 

 
 
Valgkomiteens innstilling 
 
Formann                    Jarle Larsen                (på valg 23) 
Varaformann             Jarle Leirkjær              (Ikke på valg 23) 
Kasserer         Morris Klokkhammer(ikke på valg 23) 
Info ansvarlig        Thomas Rysstad         (ikke på valg 23) 
Sekretær        Andreas Bakken         (Ny23) 
Vara styremedlem     Gjermund Aas             (på valg 23) 

 
Mediekomité: 
Redaktør ansvarlig: Erlend E Knudsen          (Gjenvalg) 
Styre representant: Thomas Rysstad            (Gjenvalg)  
Medarbeider  Hans Co Sørensen         (Gjenvalg) 
Medarbeider  Tom Einar Mørch          (Gjenvalg)  

Medarbeider   John Robert Sørensen (Gjenvalg)  
 
 
 
 

Arrangementskomité  
Therese Mølø  (Gjenvalg) 
 
Valgkomité: 
Richard Homme  (Gjenvalg) 
Therese Mølø  (Gjenvalg) 
 
Medlemsansvarlig: 
Therese Mølø  (Gjenvalg) 
 
Webansvarlig 
Erlend E Knudsen (Ny) 
Thomas Rysstad  (Gjenvalg) 
 
Revisor: 
Dag Yngve Aasen   (Gjenvalg) 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Litt info: 
 
Minner om at Årsmøtepapirene vil kun bli sendt 
digitalt og lagt ut på hjemmesiden. De 
medlemmene som ønsker dokumentene i 
posten, gir beskjed om dette til styret i god tid 
før årsmøtet. 

 
 
Mottar du ingen informasjon. send oss 
gjerne din E-post adresse: 
medlem@setesdalsbanen.no 
 
 

Fakturaen blir kun sendt ut per E-post 
eller SMS. 
Om du ikke har tilgang til 
E-post eller SMS, kontakt oss så får vi 
sendt ut fakturaen din per post. 
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Setesdalsbanens Venner, Venneslaveien 350,                                              
4707 Vennesla 
 
 
 
 
 
 

Snøen her i sør har vært noe ustadig til nå i 

vinter, og det er kanskje ikke like enkelt å 
planlegge skirenn uten tilgang på kunstsnø.  
 
Om det var mye snø i januar 1897, vites ikke, 
men trolig var det da som nå, større sjanse for å 
finne snø dersom man beveget seg fra sentrum av 
Kristiansand og opp til Mosby.  
 
Dette kan ha vært en medvirkende årsak til at 
Oddersjaa la sitt skirenn til dette området, 
 og etter at Setesdalsbanen åpnet i 1896, ble det 
samtidig enklere for folk i Kristiansand å komme 
seg til snøen - og til skirenn.  
 

Skiløpere og publikummere som ønsket å 
komme seg opp til skiløypene, var potensielle 
kunder for jernbanen, Så da Christianssands Ski- 
og Skøiteklub Oddersjaa skulle arrangere 
"præmieskirend" ved Mosby litt nord for 
Kristiansand siste dag i januar, ble det satt opp 
ekstratog.  
 
Oddersjaa er for øvrig landets nest eldste 
skiklubb, stiftet i 1875. 
  
 
 
(Kilde:Kilder: Fædrelandsvennen 29.1.1897, 
Christianssands Tidende 25.1.1897. 
https://no.wikipedia.org/.../Oddersjaa_Ski-
_og_Sk%C3...  
 
 
 

Følg oss på: 
  

   Setesdalsbanen 
 

 

                                                                              
  
 
 
 
 

 
 

 
 

 

   #Setesdalsbanen 
 

   www.setesdalsbanen.no 
 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fno.wikipedia.org%2Fwiki%2FOddersjaa_Ski-_og_Sk%25C3%25B8yteklubb%3Ffbclid%3DIwAR1pNMcZZ2qUS4fExskeFKwMnI0OTTCJs-TipTzLY9pQ76lKgTAapoiLyZY&h=AT2lcVw-HMgGqAz1vjiQ3AkAxt7XE05E_hrk550TZ48TUExvy1kMsmWjgIp0XG1wnQ1jnxIKqtMYmVoasqzyCAaPTsABtOHho2fliDXJH1voPsuHPalzdQ4093c7B18kcg&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0JQqibxRwwWbOHPCmXKRvecXPpcCstMEMMpemgu0j-wVWxEyRuIXcFvrq9ZUADpp_Pq-h6oyjtLE88yoixeXjv_0LtJenflHpvinWmqQNz_88j0dIyGSEa4QI6fjoauJ2blrz5BKSH8loIWNLcVXMElGwWNaQXTnE1kPd0ewyyr9AGcgKGrjYtlUKZk3GniEUPgGxUkNnP
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fno.wikipedia.org%2Fwiki%2FOddersjaa_Ski-_og_Sk%25C3%25B8yteklubb%3Ffbclid%3DIwAR1pNMcZZ2qUS4fExskeFKwMnI0OTTCJs-TipTzLY9pQ76lKgTAapoiLyZY&h=AT2lcVw-HMgGqAz1vjiQ3AkAxt7XE05E_hrk550TZ48TUExvy1kMsmWjgIp0XG1wnQ1jnxIKqtMYmVoasqzyCAaPTsABtOHho2fliDXJH1voPsuHPalzdQ4093c7B18kcg&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0JQqibxRwwWbOHPCmXKRvecXPpcCstMEMMpemgu0j-wVWxEyRuIXcFvrq9ZUADpp_Pq-h6oyjtLE88yoixeXjv_0LtJenflHpvinWmqQNz_88j0dIyGSEa4QI6fjoauJ2blrz5BKSH8loIWNLcVXMElGwWNaQXTnE1kPd0ewyyr9AGcgKGrjYtlUKZk3GniEUPgGxUkNnP

